
Sammanfattning möte 2023-10-11 onsdag
Mellan utbildningsansvarige och studierektor

Här följer en sammanfattning kring det som lyfts och diskuterats mellan Juridiska

föreningens (JF) utbildningsansvarige Olof-Petter Häggström och Juridiska institutionens

(JUS) studierektor Nina Nilsson Rådeström.

Syftet med sammanfattningen är att skapa insikt till det samarbete, och den diskussion som

förs mellan JF:s utbildningsansvarige och JUS:s studierektor för alla medlemmar i JF.

Vill du veta mer eller har funderingar hör gärna av dig till utbildning@jf-umea.se.

Information från studierektor
Studierektor informerade om att arbetet kring personuppgiftshanteringar och dataskydd

generellt fortlöper. Dels har sedan en tid JUNO stramat åt räckvidden på sin “studentversion”

med anledning av GDPR-frågor. Därutöver inväntar JUS en resurs från Umeå universitet för

att genom en plattform kunna skapa säkra nycklar för vissa uppgifter som är särskilt känsliga

vid hanteringar av vissa domar. Dessutom sker löpande gallring av uppgifterna som JUS

internt har att behandla för att sköta undervisning och examination.

Vad gäller hjälpmedel vid tentamenstillfället och i synnerhet digitala hjälpmedels vara eller

icke vara vid tentamenstillfället föreslår studierektor att det från och med nu redan vid början

av ett kurstillfälle ska vara beslutat och tydligt framgå för studenterna vad som tillåts vid

tentamen, för att spara tid och förvirring för både JUS och studenterna vid programmet.

Därutöver nämndes att frågan kring digitala hjälpmedel [lagen.nu, Riksdagen, JUNO]

kommer att lyftas av studierektor vid nästa möte med terminsansvariggruppen.

[Terminsansvariggruppen är en arbetsgrupp med studierektor och de lärare som är ansvarig

för respektive termin vid juristprogrammet. reds. anm.]

Nästa möte med utbildningsutskottet sker 2023-10-17, utbildningsansvarig och studierektor

nämnde att det är en bra resurs och forum att få delaktighet och insyn i JUS för studenterna.
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[Utbildningsutskottet vid juridiska institutionen består av flera olika medarbetare inom

fakulteten - till exempel studievägledare, HR, doktorander - och sammanträder med syfte att

ta vissa beslut kring utbildningen vid institutionen. reds. anm.]

Vad gäller pedagogiskt stöd informerade studierektor om att den medarbetare som tidigare

varit särskild resurs slutat vid JUS. Tills vidare föreslogs att studievägledare Stefan Lidberg

är den studenter med behov kan kontakta. Vad gäller det beslut som tagits kring att ändra

pedagogiskt stöd är det inget ärende JUS blivit tillfrågade i, beslutet har tagits genom

studentcentrum. Utbildningsansvarig nämnde även att det inom studierådets verksamhet

utsetts en kontaktperson för studenter som har frågor kring stödet.

Information från utbildningsansvarige
Utbildningsansvarig informerade om att studierådet har sammanträtt och har fått gott

engagemang med studierådsombud från första terminen. [JF:s studieråd är ett

utbildningsutskott vid juridiska föreningen där utbildningsfrågor diskuteras, behandlas och

utbildningsbevakning sker. reds. anm.]

Studierådet har lämnat ett skriftligt klagomål till prefekten [Chefen för Juridiska institutionen

vid UMU reds. anm] över ett beslut att inte tillhandahålla digitala hjälpmedel för T5.

Det finns ett utskott inom studierådet som arbetar med att på över tid kartlägga och

synliggöra JF:s medlemmars rättigheter, och där går arbetet framåt genom att det skapats en

översikt i bildform. Syftet är att förenkla för studenterna tillika JF:S medlemmar, i synnerhet

på första terminen, att förstå vem de kan vända sig till i med vilka slags frågor och vilka

möjligheter de har att påverka sin studiesituation på olika sätt.

I övrigt har terminerna sedvanligt löst frågor som uppkommit inom studierna löpande, genom

kontakt direkt med kursansvariga, kursråd och samordning genom studierådet.

JF och JUS har pratat om att ha ett eventuellt vinterhäng i JF:s formidabla lokaler, vilket är i

form av ett rum i källaren på samhällsvetenskapliga fakultetens huvudbyggnad. Preliminärt

datum är satt till 2023-12-11 måndag, och det vore trevligt att skapa ett tillfälle för

medlemmar i JF och medarbetare vid JUS att helt oförbindligt kunna ses för ett vinterbetonat

samkväm. [Samkväm är när folk träffas och sällskapar. reds. anm.]
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